



## **Chedid Re wins prestigious recognition at 5th Middle East Insurance Awards 2010**

*Company's commitment to customers, innovation and quality cited as determining factors for recognition*

April 19, 2010

Chedid Re, one of the leading reinsurance brokers in the MENA region, recently won the '2010 Reinsurance Broker of the Year' award at the fifth annual Middle East Insurance Awards. The award ceremony was held at the Westin Hotel Mina Seyahi, Dubai. Earlier this year, Chedid Re also won the '2010 Reinsurance Broker of the Year' award at the Gulf Insurance Awards held in Dubai, thus reinforcing the company's reputation for offering high quality services.

Chedid Re's relentless commitment to identify and address client requirements, its innovation, diversity and quality of its service offering, in addition to the company's proven track record in markets across the Middle East, were cited as the key factors that helped Chedid Re win the latest award.

Commenting on the award, Farid Chedid, Chairman and CEO of Chedid Re Group of Companies, said: "The entire team at Chedid Re deserves credit and appreciation for this achievement. Their sincere efforts to deliver premium quality services by catering to specific customer requirements have been instrumental in the continuous growth and success of the company. On behalf of the Chedid Re team, I would also like to thank our insurance and reinsurance partners for entrusting us with their reinsurance needs and for continuously supporting us. This award further motivates us to continue striving for excellence as we consolidate our presence in the regional markets with our focus on product innovation and customer satisfaction."

The Middle East Insurance Awards were attended by around 180 delegates representing decision makers from Arab and international insurance and reinsurance companies, regulatory agencies, brokers and banks.

Chedid Re, which was established in Cyprus in 1998, delivers today comprehensive reinsurance solutions to over 170 insurance companies in MENA and Europe through operations in Cyprus, Greece, UAE, Qatar, KSA and Lebanon.



## "شديد ري" تحظى بتكريم خلال حفل توزيع "جوائز الشرق الأوسط لقطاع التأمين"

*الإلتزام بتلبية طلبات العملاء وإعتماد أعلى معايير الإبتكار والجودة من أبرز العوامل الرئيسية لتكريم الشركة*

19 أبريل 2010

فازت شركة "شديد ري" (Chedid Re)، إحدى أبرز الشركات العاملة في قطاع وساطة إعادة التأمين في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، مؤخراً بجائزة "شركة وساطة إعادة التأمين للعام 2010" وذلك خلال حفل توزيع "جوائز الشرق الأوسط لقطاع التأمين" (Middle East Insurance Awards) التي أقيمت في فندق "ويستين مينا السياحي" في دبي. وفي وقت سابق من العام الجاري، فازت الشركة أيضاً بجائزة "شركة وساطة إعادة التأمين للعام 2010" خلال حفل توزيع "جوائز الخليج لقطاع التأمين" (Gulf Insurance Awards) الذي عقد في دبي، ما يعزز مكانة الشركة بوصفها إحدى أبرز مزودي خدمات إعادة التأمين العالية الجودة.

ويعد الإلتزام التام الذي تظهره "شديد ري" لتحديد وتلبية متطلبات العملاء بالإضافة الى محافظتها المتنوعة والخدمات العالية الجودة وسجلها الحافل في أسواق الشرق الأوسط من أهم العوامل الرئيسية التي ساهمت في تكريمها بهذه الجوائز المرموقة.

وقال فريد شديد، رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة شركات "شديد ري": "أتوجه بالشكر إلى فريق العمل الذي يستحق كل التقدير على هذا الإنجاز المتميز، حيث ساهمت جهوده لتقديم أفضل الخدمات العالية الجودة وتلبية المتطلبات الخاصة بالعملاء في استمرار نجاح ونمو الشركة. وبالنيابة عن كافة العاملين في الشركة، أودّ أن أشكر أيضاً شركاءنا في قطاع التأمين وإعادة التأمين على دعمهم المتواصل

وثقتهم الكبيرة بنا لتولي مسؤولية تلبية إحتياجاتهم ذات الصلة بإعادة التأمين. وتمثل هذه الجائزة دافعاً كبيراً بالنسبة لنا لمواصلة السعي نحو التميز وترسيخ حضورنا في أسواق المنطقة مع التركيز على إبتكار الحلول الجديدة وتلبية طلبات العملاء."

وحضر حفل توزيع "جوائز الشرق الأوسط لقطاع التأمين" ما يقارب من 180 وفداً يمثلون صناع القرار في كبرى شركات التأمين وإعادة التأمين العربية والدولية والهيئات التنظيمية وشركات الوساطة والبنوك.

وتوفر "شديد ري"، التي تأسست في قبرص في العام 1998، حلاً شاملاً في مجال إعادة التأمين لأكثر من 170 شركة تأمين في أوروبا ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وذلك من خلال شبكة شركاتها المنتشرة في كل من قبرص واليونان والإمارات وقطر ولبنان والسعودية.